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PROTOKÓŁ Nr XXVII/2008 
z przebiegu obrad XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 22 grudnia 2008 roku 
 

Na sesji obecnych było 14 radnych według załączonej listy obecności. 
Nieobecna – J.Sidor 
Sesja rozpoczęła się o godz.11.00 i zakończyła się o godz.12.15 
 
Do punktu 1 porządku obrad: 
E.Leśniewski – dokonał otwarcia XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy, witając radnych i 
przybyłych gości. 
Stwierdził, iŜ na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, wobec czego Rada moŜe 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Do Punktu 2 porządku obrad: 
E.Leśniewski – Przedstawił porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w niŜej 
podanym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn.  
4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru połoŜonego w gminie Lubiszyn – obręb 
Wysoka, przy jeziorze Marwickim. 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na rok 2009”. 

6. Uchwalenie BudŜetu Gminy Lubiszyn na 2009 rok: 
a) Odczytanie projektu uchwały budŜetowej wraz z uzasadnieniem, 
b) Odczytanie opinii Komisji BudŜetu i Spraw Gospodarczych, 
c) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d) Odczytanie stanowiska wójta w sprawie opinii Komisji BudŜetu i Spraw 
Gospodarczych, 
e) Dyskusja nad wniesionym projektem i ewentualnie zgłoszonymi poprawkami, 
f) Głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej. 

7. Projekt w sprawie: ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budŜetowego 2008 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy Lubiszyn na 2008 rok. 
9. Rozpatrzenie skargi Pana Stanisława Horbaczewskiego na działalność GOPS w 

Lubiszynie. 
10. Rozpatrzenie skargi Pana Józefa Owsianika na działalność Wójta Gminy. 
11. Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok. 
12. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy między sesjami. 
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14. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Gminy.  
15. Interpelacje i wnioski radnych 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie obrad sesji. 

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
Radni zapoznali się z prezentacją projektu budowy elektrowni wiatrowych przedstawiona 
przez Sp. z o.o. Renpro, która jest koordynatorem i wykonawcą projektu dla Firmy 
Energopartner, wchodzącej w skład Grupy ENEA. 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lubiszyn.  
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XXVII/ 223/2008. 
 
Do punktu 4 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru połoŜonego w gminie 
Lubiszyn – obręb Wysoka, przy jeziorze Marwickim. 
A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
D.Niekrewicz – przedstawił treść porozumienia zawartego w dniu 26 listopada 2007 roku 
pomiędzy Wójtem Gminy a Inwestorem. 
S.Andrzejewski – Brak tu podpisu Pana Wójta. 
D.Niekrewicz – Podpisane porozumienie jest u Pana Wójta. 
J.Obara – Cieszę się, Ŝe dostaliśmy to porozumienie, tylko boję się, bo wszystkie sprawy 
miały być pokrywane przez inwestora a okazuje się, Ŝe w porozumieniu są napisane jednak 
inne rzeczy, tzn. doprowadzenie wody 65% a resztę gmina. Nie wiem, czy to jest dobrze. 
Przyjdzie jeszcze czas na dyskusje. Pisze to, Ŝe Wójt będzie wspierał inwestora w 
negocjacjach i chciałbym wiedzieć, czy jakieś spawy są juŜ robione? 
D.Niekrewicz – Porozumienie będzie funkcjonowało od momentu uprawomocnienia się 
planu zagospodarowania przestrzennego aczkolwiek rozmawiałem wielokrotnie z 
Nadleśnictwem Bogdaniec, które jest zainteresowane, aby ta plaŜa zaczęła funkcjonować. 
Moje rozmowy głównie dotyczyły drogi na jezioro Marwicko. Jeśli chodzi o rozmowy 
między inwestorem a Nadleśnictwem Bogdaniec z tego co wiem nie były jeszcze 
przeprowadzane, ale Lasy są zainteresowane współpracą. 
S.Andrzejewski – Czy droga z Wysokiej do Marwicka będzie robiona? 
D.Niekrewicz – Nie wiem. Droga jest własnością Lasów Państwowych. 
S.Czarnecki – Gmina będzie musiała dołoŜyć 35%. Jak to się ma do naszego planu 
budŜetowego na inwestycje? 
D.Niekrewicz – To nie będzie robione w tym roku. To są odległe lata. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXVII/234/2008 w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru połoŜonego w 
gminie Lubiszyn – obręb Wysoka, przy jeziorze Marwickim. 
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Do punktu 5 porządku obrad: 
E.Leśniewski - przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 
Gminy Lubiszyn z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego na rok 2009”. 
A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych wspólnie z Komisją Oświaty i Spraw 
Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVII/225/2008. 
 
Do punktu 6 porządku obrad: 
Rada Gminy zapoznała się z projektem budŜetu gminy Lubiszyn na 2009 rok 
A.Terlecki  – przedstawił pozytywna opinię Komisji BudŜetu i Spraw Gospodarczych o 
projekcie budŜetu Gminy Lubiszyn na 2009 rok. 
B.Pampuchowicz – przedstawiła pozytywne opinie Regionalnej Izby obrachunkowej w 
sprawie moŜliwości sfinansowania zaplanowanego deficytu budŜetowego oraz w sprawie 
projektu budŜetu Gminy Lubiszyn na 2009 rok. 
S.Andrzejewski – Mam pytanie do Pana Przewodniczącego i Pana Zastępcy Wójta. Nie 
otrzymaliśmy informacji dlaczego nie ma Pana Wójta Tadeusza Piotrowskiego na sesji. 
E.Leśniewski – Pan Wójt był na urlopie a teraz jest w szpitalu. 
D.Niekrewicz – Potwierdzam tą informację, Ŝe Pan Wójt jest w szpitalu. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę budŜetową na 2009 rok Nr XXVII/226/2008. 
 
Do punktu 7porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które 
nie wygasają z upływem roku budŜetowego 2008 
 A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVII/227/2008. 
 
Do punktu 8 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy Lubiszyn na 
2008 rok. 
 A.Terlecki  – Komisja BudŜetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 
Rada Gminy  jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVII/228/2008. 
 
Do punktu 9 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi Pana Stanisława 
Horbaczewskiego na działalność GOPS w Lubiszynie. 
S.Dudziak – przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi Pana Stanisława 
Horbaczewskiego uznając ją za bezzasadną. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVII/229/2008. 
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Do punktu 10 porządku obrad: 
E.Leśniewski – przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi Pana Józefa 
Owsianika na działalność Wójta Gminy. 
S.Dudziak – przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie skargi Pana Stanisława 
Horbaczewskiego uznając ją za bezzasadną. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę Nr XXVII/230/2008. 
 
Do punktu 11 porządku obrad: 
Rada Gminy większością głosów (13 „za”, 1 „wstrzymujący się”) podjęła uchwałę Nr 
XXVII/231/2008 w sprawie przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2009 rok. 
 
Do punktu 12 porządku obrad: 
D.Niekrewicz – 2 tygodnie, które upłynęły od ostatniej sesji spędziłem bardzo efektywnie. 
Ten okres to przede wszystkim zamykanie roku i jego podsumowanie. Trwa juŜ ostateczna 
przeprowadzka do nowego budynku Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Jesteśmy po 
rozstrzygnięciu przetargu na remont ośrodka zdrowia w Ściechowie. Na niewielką pracę tj. 
wartości ok. 120.000zł. zgłosiło się 19 firm. To oznacza, Ŝe jednak jest gdzieś załamanie na 
rynku budowlanym. Dzisiaj prowadziłem ustalenia na temat przeprowadzenia kanalizacji w 
Tarnowie. Z Panią Skarbnik byliśmy w ubiegłym tygodniu na podpisaniu umowy z PFRON 
na program „Uczeń na wsi”. 6 grudnia odbyła się akacja, która będzie kontynuowana pod 
nazwą „Prosto do Europy” prowadzona wspólnie z fundacją Polsat. Przeprowadzało ją 2 
naszych lekarzy: Pan S.Jabłoński i Pani G.Przybylak. To były badania dzieci z terenu gminy 
pod kątem wad postawy. Dzieci, u których zostaną wykryte wady postawy, zostaną objęte 
opieka kliniczną i będzie to wszystko finansowane przez fundację Polsat. Ponadto 3 
miejscowości, tj. Baczyna, Lubiszyn, Ściechów otrzymają sprzęt rehabilitacyjny, który będzie 
w szkołach. Przybyło do nas wyposaŜenie pracowni pod tytułem Centrum Kształcenia na 
Odległość na Wsiach. Umiejscowiliśmy to w Gminnej Bibliotece w Lubiszynie. Jest 
moŜliwość prowadzenia szkoleń, kursów, dokształcania się. Jest to 10 stanowisk 
komputerowych z dostępem do Internetu. Wszystko jest za darmo. Przy podsumowaniu roku 
nasze szkoły zajęły III miejsce w Powiecie w wynikach sportowych. 
J.Malinowski  – Na 7 gmin w Powiecie nasza zajęła III miejsce. Wszystkie szkoły zostały 
nagrodzone. 
D.Niekrewicz – Został przekazany plac budowy firmie ESBUD pod rozbudowę szkoły w 
Lubiszynie. Trwa remont przedszkola w Lubiszynie. Mamy teŜ duŜo spotkań opłatkowych, co 
zabiera sporo czasu. 
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
E.Leśniewski – Uczestniczyłem w dwóch wigiliach w Baczynie i Ściechowie. W 2 innych 
zastąpili mnie Pani G.Banasiak i Pan S.Dudziak. 
 
Do punktu 14 porządku obrad: 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XXV sesji. 
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
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Nie wniesiono interpelacji i wniosków. 
 
Do punktu 16 porządku obrad: 
W.Zwieruho – poinformował, iŜ w dniu 11 stycznia 2009 roku od godz. 15.00 na Sali 
wiejskiej w Lubiszynie odbędzie się Wielko Finał Orkiestry Świątecznej Pomocy, na który 
zaprosił wszystkich. 
 
Do punktu 17 porządku obrad: 
E.Leśniewski – dokonał zamknięcia XXVII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
Protokołowała 
K.Wiśniewska 

 
 


